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ASSEMBLEE GENERALE 
9 décembre 2021

DEICHHAL ETTELBRUCK



Ordre du jour:

1. Allocution de Madame la Présidente

2. Adoption du rapport de l’Assemblée Générale 2020

3. Rapport d’un Représentant des Athlètes au sein du 

Comité

4. Rapport du Directeur National

5. Rapport du Directeur Sportif

6. Rapport du Directeur des Finances et décharge 

7. Election du nouveau comité pour la période 2021-2022

8. Fixation des cotisations

9. Prévisions budgétaires et stratégiques pour 2021-

2022

10.Discussion libre



1. Allocution de Madame la PrésidentePascaleSchmoetten

Léif Vertrieder vun deene verschiddene Verbänn
Léif Sportler, léif Trainer, Elteren a Bénévole,
Léif Frënn vu Special Olympics,

Fir unzefänken, merci jidderengem deen den Owend bei eis ass.
Dir sidd all häerzlech wëllkomm.

Ee weidert schwieregt Joer neigt sech sengem Enn zou.
2021 ass wuel bëssen aneschters verlaf wéi 2020, ma evident war trotz allem 
net ganz vill.
D‘ Aktualitéit am Land an an der Welt ass jidderengem bekannt, ech muss 
duefir hei kee Wuert iwwer dat allgement Thema verléieren. 
Als Präsidentin vun engem Sportsverband schneiden ech just dat un, wat fir
eis relevant war.

Fir d‘ éischt sinn ech mol frou, dass mir dës Generalversammlung kënnen, 
wann och mat Restriktiounen, ofhalen.
Sportlech, an dat ass, wat eis jo am meeschten interesséiert, hu mir 
zumindest mol rem Traininger an och wéineg Kompetitioune kënnen
ofhalen. Nieft de klasseschen Trainger hu mir queesch duerch d‘ Land 
gewisen, dass et eis gëtt, mat ville Persounen aus alle gesellschaftleche
Beräicher, déi deelgeholl hunn, sou munchem Transportmëttel, an engem 
Ball.
Ech ginn net an d‘ Detailler, dat kënnt spéider am Sportbericht.

2022 steet virun der Dir, wéi et weider geet, weess kee sou richteg.
Et wäerd awer weidergoen, well wa mir spéider wëllen ernten, da musse mir haut 
séien. Mir mussen de Maximum vum Méigleche maachen, fir dat mir zu all Moment 
prett sinn, fir déi Aufgaben ze erleedegen, déi op eis wäerden. Administrativ a 
sportlech.

Sportlech steet villes am Raum, ee Raum an eng Zukunft mat Fragezeichen. 

Weltspiller, Europaspiller, national an international Kompetitiounen, mir kënne just 
drophischaffen, eis virbereeden, an hoffen, dass dat rem enges Dags alles „normal“??? 
méiglech gëtt.
De Wee ass d‘Zil, mir bleiwen net stoen, zesumme packe mir dat.

Erlaabt mir nach zum Schluss vu menger Usprooch nach iech matzedeelen (eng Rei 
vun iech kennen hie schon an hunn och vill mat him ze dinn), dass mir no nëmme
kuerzer Zesummenaarbecht mam Gina Mombach nach eemol een neie Sportdirekter
hu missen engagéieren. 
Mir si frou, dass mir den Nico Toisul lo op deem Posten hunn, hie wäerd dann och
herno säi Rapport hei virdroen.

Merci fir d‘ Nolauschteren.

Mir kommen da lo op den 2. Punkt vun eiser AG.



2.  Adoption du rapport de l’Assemblée Générale 2020

3. Rapport d’un Représentant des Athlètes au sein du Comité   Danièle Jankowoy



4. Rapport du Directeur  National Lieven Decroos

Madame la Présidente,

Léif Memberen vum Comité SOL,

Léif Vertrieder vun der Press,

Léif Memberen, léif Frënn,

Ech kann Iech dat bestätegen, dës Joer as wéi eng Minutt vergaangen, ze séier, sou vill wat

gemaach gouf war villeicht net perfekt an mir sinn bewusst dat noch vill ze maachen bleift.

Dës Joer war perséinlech inspiréiert, aus engem eenzege Grond, datt näischt gewiescht wier

ouni déi bedingungslos Ënnerstëtzung vun der Villfalt vu Männer a Fraen, Traineren, kompetent 

an engagiert Personal, déi mech ëmginn hunn, déi mir gehollef hunn, mat Frëndlechkeet an 

Engagement. Haut ass et meng Pflicht hinnen eis Dankbarkeet ze vermëttelen, déi vun enger 

ganzen Comité.

Et ass eng grouss Freed de AG ze organiséieren, trotz d'Erhuelung vum Virus deen haut all 

europäesch an net-europäesch Staaten Suergen mécht. Am Kontext vun enger beschränkter 

Programmatioun, vun Ofschneiden vun allen Initiativen, déi fir dëst Joer virgesi sinn, vun

drasteschen Ofsenkung vun de Sportaktivitéiten, ass et haut, vläicht deen eenzegen Dag vum

Joer, wou mer eis Begeinen fir d'Zoustëmmung vum Bilan & Dokumenter.

2021 huet sech als e Joer vu wesentlechen Iwwergang presentéiert.  Dëst ass keng Rupture

mat der Vergaangenheet well de Service un eis Athleten, Memberen a Partner de Prioritéit

bleift.  Ech hu gär d'Spontanitéit fir Iddien op eise Comitésversammlungen ze presentéieren an 

d'Membere wëssen datt se Verantwortung fir Handlung iwwerhuelen kënnen. Mir wellen awer

méi siichtbar op de soziale Medien sinn. Dofir müssen mir och méi professionnell ginn. Obwohl 

vill Eventer fir d'Joer ofgesot waren, virtuelle an fysesche Sportaktiviteiten sinn organiséert

ginn. Finanziell stinn mir gut do an bereeden Zukunft en bon père de famille  vir. 

Trotz all deenen onerwaarten Eventer läit de Wonsch weider ze goen, den Optimismus deen eis

op besser Zäiten Hoffnung mécht, de Wonsch eis SOL noch méi zum Liewen ze bréngen läit am 

Substrat vun eiser Association.
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2021 war e Joer vun Transitioun mee mir verfollegen weider eis Missioun

Inclusioun duerch de Sport 



Relais pour la Vie 27/03/2021 StockshootingPeuerbach7-9/9/2021

Dribbelduerch d’Land 10-11/12/2021

CORONA-CHALLENGE
LAFTREFF 

September 2021
780 Kilometer

WalferVollekslaf 03/10/2021

5. Rapport du Directeur Sportif Nico Toisul



Journée des jeunes espoirs Ettelbréck

23/10/2021

National AthleticGames  Coque13/11/2021

Meeting de natation SOL France

19-21/11/2021 Affer vun Corona 2021 :

•Unified Basketball Tournoi zu Nürnberg 13/11/2021 

•7-a-side FLF Unified Football Tournament Monnerech 11/12/2021

•Futsal Christmas Cup Halle/BEL 17-19/12/2021

•Basketball Day vum 08/01/2022 gouf ob onbestëmmten Zäit verluecht



• Wanterkolonie zu Maurach/Ëistreich 11-19/02/2022
• National Winter Games Liechtenstein 18-20/03/2022
• Invitational Games Malta 13-18/05/2022
• Bocce zou Sankt Gallen 16-19/06/2022
• Olympiadag 17/06/2021
• Tennis de table compétition 02/07/2022

GeplangtenAktivitéiten 2022
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6. Rapport du Directeur  des Finances et décharge Torsten Ottens

➔ approuvé par la Commission des Finances (Marc Feltgen)

➔ Comptes annuels 2021 audités par un réviseur d’entreprises agréé



PartenairesFinanciers :



PartenairesInstitutionnels

PartenairesSportifs



TorstenOttens Lieven Decroos
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7. Election du nouveau comité pour la période 2021-2022

Pascal Wohl a été coopté au Comité au courant de l’année 2021. Marc Feltgen rappelle que 

la qualité de Pascal Wohl en tant que membre du Comité doit être approuvée par l’AG.

L’AG approuve l’affiliation de Pascal Wohl au Comité en tant que membre ordinaire.

8. Fixation des cotisations

les cotisations restent inchangées
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9. Prévisions budgétaires et stratégiques pour 2021-2022



10. Discussion libre

Pierrot Feltgen manifeste son étonnement que le sujet ‘Adapto’ ne soit pas à

l’ordre du jour.

Il informe l’AG qu’une pétition au sujet d’Adapto a été déposée en date du 23

novembre et invite tous les membres à la signer. Il informe également l’AG sur

le fait que la loi sur les ASBL est de nouveau sur le point d’être reformée.

Pascale Schmoetten informe l’AG que Special Olympics Luxembourg est en

contact direct avec le Ministère compétent.

Marc Feltgen souhaite féliciter 2 membres.

D’abord Lieven Decroos pour sa position de Vice-Président de EELC (European

Eurasia Leadership Special Olympics).

Et puis Myriam Beckius pour le prix Henri Kaudé que la FLNS lui a attribué.

Roberto Traversini informe l’AG qu’il le trouverait important si le Directeur

Sportif se présentait aux entraîneurs.

Il questionne le Comité sur la décision d’accepter qu’un seul représentant par

sport au sein de la Commission des Sports.

Lieven Decroos lui répond que cette décision a été prise dans le souci de

garder un certain équilibre entre les différentes disciplines sportives.


